
Protokoll från U-sektion 

Plats: Bergslätt 

Tid: Söndag 19 mars 2023 klockan 17:00 

Närvarande: Jonas, Mattias och Maria 

§ 1 Mötet öppnas 
Mötet öppnas. 

§ 2 Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkänns. 

§ 3 Val av justerare 

Mattias Johannesson väljs till justerare. 

§ 4 Genomgång av föregående protokoll samt protokoll fr styrelse 
Styrelsens två senaste protokoll gås igenom:  

2023-02- 14:  

- bordtennis har beviljats inköp av tre nya bord,  

- senior ska på träningsläder 80 pers som åker,  

- matchklockan Bergslätt har blåst sönder ny ska köpas in,  

- miniläktare håller på att byggas upp till tennis/fotboll,  

- 15 april arbetsdag på Bergslätt samtliga föreningar bjuds in till denna,  

- Johnny Larsson fått uppdrag att jobba med sponsring 

2023-03-14: 

- mkt resekostnader ska analyseras (nästan 300 000 kr),  

- countrygalan trögt med biljettförsäljning 

Ungdomssektionens protokoll 2023-02-05 – uppföljning av punkter från föregående möte tas upp 

vid detta möte, se nedan. 

§ 5 Idrottsskola  

Vi har klart med 3 ungdomar som ska bemanna idrottsskolan – Erik Zetterlund, Emma Edman och 

Alice Andersson.  

I och med att vi nu har ett nytt koncept kommer det troligen att krävas mer planering mm och att 

vuxna från varje förening medverkar under måndagen för att planera.  

§ 6 Domare 

Utbildning ungdomsdomare - vi behöver kolla upp hur det ser ut med utbildningstillfällen för 

ungdomsdomare – Johan medverkar inte på dagens möte så vi behöver få en avstämning gällande 

detta.  

§ 7 Säsongstart  

Inför säsongstart behöver material ses över, kompletteringar av matchställ ska göras men det 

kommer inte att beställas in några nya ställ då 3 ställ har blivit lediga, uppdatera bollförrådet – 

konstgräsbollar är beställda, Jonas ska kolla upp med gräsbollar och vilka behov av beställningar. 

  



§ 8  Arbetsdag   

15 april är det arbetsdag på Bergslätt – alla föreningar ska bjudas in till denna.  

§ 9 New Body  

Försäljning av New Body har pågått under perioden 6 februari – 5 mars 417 paket sålda vilket gav en 

förtjänst på lite drygt 21 000 kr. Det är öppnat upp för efterförsäljning fram till 24 mars.  

Årets försäljning har gått trögt och förtjänsten för föreningen liten jämfört med tidigare år. Maria ska 

med Åses hjälp sammanställa hur försäljning/lag gått för att få en överblick hur försäljningen gått. 

Föreningen behöver förmedla till föräldrar att det är viktigt att man engagerar sig i försäljningar mm 

för att föreningens verksamhet ska kunna fortgå.   

§ 10 Övriga frågor 

- Joakim Klevenmark har anmält att han kan tänka sig att ingå i ungdomssektionen för P13 

- Ungdomssektionen behöver arbeta med att få in nya medlemmar och lämna över till de nya 

§ 11 Nästa möte 

Jonas skickar ut kallelse till nästa möte.  

 

Vid pennan  

Maria Andersson 

 


